

Title (en)

METHOD AND DEVICE FOR THE SURVEILLANCE OF WAREHOUSES AND GOODS DEPOTS.

Title (de)

VERFAHREN UND ANORDNUNG ZUR ÜBERWACHUNG VON ORTEN, DIE ZUM ABSTELLEN VON OBJEKten VERWENDET WERDEN.

Title (fr)

PROCEDE DE SURVEILLANCE D'EMPLACEMENTS AFFECTES AU DEPOT D'OBJETS ET DISPOSITIF POUR SA MISE EN UVRE.

Publication

EP 0377700 A1 19900718 (FR)

Application

EP 89906379 A 19890524

Priority

FR 8807190 A 19880526

Abstract (en)

[origin: WO8911711A1] The method for the surveillance of warehouses and goods depots accessible to other persons than the users is characterized in that, when a user places an object in a predetermined depot or location (101-104), a presence signal (19) indicating the presence of said object in said location is generated, which signal will be maintained during the whole duration of said presence and, the user makes sure that a permanent watching device is activated by said presence signal by a users personnel means (16) and, when retrieving the object from said depot or location, the setting off, by the watching device, of an alarm and/or one or a plurality of safe keeping measures if the disappearance of said presence signal is not followed or preceded, within a predetermined time interval, by the deactivation of said watching device by means of said user personnel means. Application to the care taking of all objects.

Abstract (fr)

Le procédé de surveillance d'emplacements affectés au dépôt d'objets accessibles à d'autres personnes que les usagers est caractérisé en ce qu'il consiste au moment de la mise en place par un usager d'un objet en un emplacement déterminé (101-104), à générer un signal de présence (19) dudit objet audit emplacement, lequel signal sera maintenu durant toute la durée de ladite présence et, à faire assurer par l'usager un dispositif de veille permanente activé par ledit signal de présence, à l'aide d'un moyen personnel à l'usager (16), et, au moment du retrait de l'objet dudit emplacement, à faire déclencher par le dispositif de veille une alarme et/ou une ou plusieurs mesures de sauvegarde si la disparition dudit signal de présence n'est pas suivie ou précédée, à l'intérieur d'un intervalle de temps prédéterminé, du désarmement dudit dispositif de veille à l'aide dudit moyen personnel à l'usager. Application au gardiennage de tous objets.

IPC 1-7

G08B 13/22; G08G 1/14

IPC 8 full level

G07B 15/02 (2011.01); **G07C 9/00** (2006.01); **G08G 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07B 15/02 (2013.01); **G07C 9/00** (2013.01); **G08G 1/14** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8911711A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8911711 A1 19891130; EP 0377700 A1 19900718; FR 2632104 A1 19891201; FR 2632104 B1 19920925

DOCDB simple family (application)

FR 8900248 W 19890524; EP 89906379 A 19890524; FR 8807190 A 19880526